
Statenfractie provincie Zeeland

19 maart 2009

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde 
Staten door het statenlid Gabriëlle van Dinteren van de fractie GroenLinks 

Onderwerp: Kokmeeuwen en visdiefjeskolonie sluishoofd voorhaven Terneuzen

Toelichting: 
• In de PZC van 18-3-2009 wordt gewag gemaakt van kokmeeuwen en visdiefjes op het 

sluishoofd in de voorhaven van Terneuzen, die baltsen en een kolonie vormen – dit is 
nestindicerend gedrag, daarmee is in feite het broedseizoen gestart;

• Volgens de flora en faunawet mogen in het broedseizoen de nestplaatsen van vogels niet 
(opzettelijk) verontrust worden (art.11). Bovendien geldt er een algemene zorgplicht en 
plicht tot zorgvuldig handelen (art.2), omdat het hier een koloniebroedplaats uit het 
verleden betreft.

• Doordat van het sluishoofd in de directe nabijheid van het natura 2000 gebied 
Westerschelde en Saefthinge ligt, dient er een passende beoordeling plaats te vinden om 
de effecten te beoordelen in het kader van de natuurbeschermingswet 
(vogelrichtlijngebied).

• Op 19-3-2009 blijkt er rood-wit lint over het sluishoofd heen gespannen te zijn om de 
vogels te verjagen;

• Door het spannen van lint met als waarschijnlijk doel het verjagen van de vogels lijken 
hier dus twee wetten overtreden te worden

Vragen:
1. Wie is verantwoordelijk voor het spannen van het lint over een klaarblijkelijke 

broedlocatie?
2. Is hierover overleg geweest met het college van GS?
3. Is voor het spannen van lint een NB-wetvergunning bij de provincie aangevraagd of 

een ontheffing in het kader van de flora- en faunawet bij LNV aangevraagd?
4. Bent u met ons van mening dat, wanneer een dergelijke toetsing niet heeft 

plaatsgevonden, er sprake is van overtreding van beide wetten?
5. Kunt u toezeggen dat u, als bevoegd gezag in het kader van de NB-wet, in zult 

grijpen ter bescherming van het broedgebied?
6. Kunt u daarnaast toezeggen dat u met de verantwoordelijke in overleg zult treden om 

te komen tot een effectievere maatregel dan asfalteren om eventuele overlast voor 
voorbijkomende fietsers / voetgangers in een evt. volgend broedseizoen te 
voorkomen en om de vogels tot verhuizing naar de blijkbaar gemaakte alternatieve 
locatie te verleiden?
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